
Zápis z členské schůze Fox-klubu Praha za rok 2015 ze dne 
20. ledna 2016 

1. Schůze se konala elektronicky. Všem členům byly rozeslány tři základní dokumenty a to: Zpráva 
o činnosti za rok 2015 vypracovaná Antonínem Blomannem, dále Zpráva o hospodaření za rok 
2015, vypracovaná Petrem Hrabákem a Zpráva o kontrole plnění usnesení minulé schůze ze dne  
20.11.2014, vypracované Antonínem Blomannem a dále hlasovací formulář, na jehož vyplnění měli 
členové 10 dní. 

2. Schůze byla usnášeníschopná. Z celkového počtu 55, což je počet členů s právem hlasovat, byl mail 
doručen celkem 44 členům. Aktivně hlasovalo 19 členů a u těch, kteří nehlasovali se podle pravidel 
předpokládá, že neodesláním hlasovacího formuláře vyjádřili souhlas se všemi body. U 11 členů, 
u kterých se nepodařilo zjistit, zda mail o elektronické členské schůzi dostali, předpokládám, že 
hlasovali ve všech bodech proti. 

3. Členská schůze vzala na vědomí Zprávu o činnosti za rok 2015 čtyřiceti čtyřmi hlasy.  

4. Členská schůze vzala na vědomí Zprávu o hospodaření za rok 2015 čtyřiceti čtyřmi hlasy.  

5. Členská schůze vzala na vědomí Zprávu o kontrole plnění usnesení minulé schůze ze dne 
20. 1. 2014, čtyřiceti čtyřmi hlasy..  

6. Členská schůze vzala na vědomí, že podle platných stanov je volební období výboru Fox-klubu 
Praha zvoleného 20. listopadu 2014 tříleté a nejsou žádné návrhy na změnu. Stávající výbor tedy 
pokračuje v činnosti ve stejném složení a předsedou FOX-klubu Praha zůstává Antonín Blomann. 

7. Členská schůze odsouhlasila čtyřiceti třemi hlasy, že v letošním roce se bude konat Jubilejní 
40. ročník Poháru přátelství ve změněném termínu 27. až 30. října 2016 prodlouženém o státní 
svátek. Dva klasické závody NŽ budou doplněné o MČR ve Foxoringu. Předběžně jsou domluvené 
mapy v okolí Kašperských hor (Sušice) a stejně jako v roce 2015 se přípravy slíbili ujmout Filip 
Cernetic a Tomáš Hladina.. Filip s Tomášem budou případně úkolovat ostatní elektronicky, nebo na 
schůzce, kterou svolají podle potřeby. Zájemci o pořádání se mohou hlásit přímo jim. Jeden člen se 
zdržel hlasování.  

8. Členská schůze odsouhlasila čtyřiceti třemi hlasy, že nové stanovy Fox-klubu budou předány na MV 
v tomto roce, nejlépe do 30. 6. 2016. Jejich znění schválila již minulá schůze, ale budou ještě před 
předáním na MV rozeslány členům pro možnost drobných připomínek nenarušujících rámec těchto 
stanov. V případě nějaké zásadní změny bychom je nechali opět schválit mimořádnou členskou 
schůzí. Jeden člen se zdržel hlasování.  

9. Členská schůze odsouhlasila čtyřiceti třemi hlasy, že dvě skříně pro techniku budou vyklizeny do 
30. 6. 2016. Jeden člen se zdržel hlasování. Zajistí Ant. Blomann 

10. Členská schůze odsouhlasila čtyřiceti třemi hlasy, že nábor nových členů zorganizuje Antonín 
Blomann. První kolo proběhne koncem března, pokud bude zájem o spolupráci u ředitelů blízkých 
ZŠ. Druhé kolo proběhne na začátku září. Termín ale bohužel koliduje s MS v Bulharsku. 
O provedení náboru rozhodne včas rada. Tisk propagačních brožur zajistí Antonín Blomann. 
Informace o náboru budou i na webu Foxklubu. Jeden člen se zdržel hlasování.  

11. Členové navrhli, aby seznam členů rady byl zveřejněn na webu Foxklubu. Dále navrhli prověřit 
možnost přechodu k jiné bance, než je ČSOB, s nižšími poplatky. Prověří Ant. Blomann 

 
 
V Jáchymově, dne 2.2. 2016.      Zápis provedl: 
         Antonín Blomann, předseda klubu  
 


